
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 6. marts 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 540
I de miljøøkonomiske vismænds analyser har man fraskrevet sig muligheden
for at anvende f.eks. en reduceret N-kvote som virkemiddel, og det lægges til
grund, at alle anvender den fulde kvote. Er ministeren enig i, at dette vil give
utilsigtede afgiftsomkostninger for alle de landmænd, der ikke anvender fuld
N-kvote, jf. MOF Alm. del – bilag 272 og 280?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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